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PRIMÁTORKA 
Ing. Mgr. Ivana Řápková 
 

V Chomutově 25. 5. 2009 
 

Vážení, 
 
svým podpisem jste se připojili k petici za odvolání vedení města Chomutova kvůli špatnému 
hospodaření s městským majetkem. Vaše nespokojenost mne mrzí a ráda bych Vám proto 
některé věci vysvětlila.  
 
Hospodaření města 
Rozpočet města je již několik let přebytkový a z hodnocení bankovních ústavů vyplývá, že 
Chomutov patří k nejlépe hospodařícím městům České republiky. To znamená, že nejenom 
nevytváříme žádné dluhy, ale naopak šetříme na účtech peníze pro budoucí generace. Přesto 
jsme v posledních letech ve městě každoročně investovali zhruba 200 milionů korun do oprav 
a rekonstrukcí chodníků, silnic, bytových domů, škol, městského divadla, do revitalizace 
sídlišť, vybudování nových dětských hřišť apod.  
 
Areál bývalých kasáren 
Vedení města se navíc podařilo maximálně využít dotace Evropské unie a získalo více jak 
miliardu korun na investiční akce. Díky tomu budeme mít vytoužený nový hokejový stadion, 
fotbalový a atletický stadion, nové kulturní centrum a v neposlední řadě také moderní 
aquapark. To vše bez dluhů! Mimo to se nám podařilo získat také dotace na obnovu sídlišť a 
řadu menších dotací. Bezesporu v tomto směru patříme k nejúspěšnějším městům v naší zemi! 
 
Podkrušnohorský zoopark 
Po odvolání Přemysla Rabase z čela zooparku jsme byli obviňováni, že tímto krokem zoopark 
značně utrpí. Opak je však pravdou. Návštěvnost v zooparku se zvyšuje, místní zoologové a 
ošetřovatelé jsou velmi úspěšní v odchovech mláďat různých druhů zvířat, za což získali i 
celostátní ocenění. Prakticky každým dnem se areál zooparku zvelebuje, a to i díky různým 
dotacím, které se současné ředitelce daří získávat. Pokud jste v zooparku nějakou dobu nebyli, 
zajděte se podívat a možná budete překvapeni, jak pěkné to tam nyní je.  
 
Zahrádkářská kolonie u jezera - zrušení 
Některé zahrádkářské kolonie slouží jako území pro další rozvoj města. A tomu také odpovídá 
cena pronájmu dvě koruny za metr čtvereční na rok. Ve prospěch velké investice v areálu 
bývalých kasáren a v sousedství Kamencového jezera, která bude sloužit všem 
Chomutovákům, jsme rozhodli o ukončení nájemních smluv zahrádkářům v kolonii u jezera. 
Dva roky předem jsme je informovali o ukončení nájemní smlouvy. Protože jsme si vědomi, 
jak je těžké se se zahrádkou rozloučit, nabídli jsme jim pomoc a snažíme se najít pro ně 
náhradní vhodné pozemky.  
 

S T A T U T Á R N Í  M Ě S T O  
C H O M U T O V  

 



Kamencové jezero 
Organizátorka petice Marie Kindermannová nám vytýká údajně nevýhodný pronájem 
Kamencového jezera. Vychází přitom z výmyslů, pomluv a úmyslně zkreslených mediálních 
sdělení v minulém roce. Já bych naopak chtěla jednou provždy podobné mýty vyvrátit.  
Město areál jezera původně spravovalo samo, prostřednictvím vlastní správcovské firmy. Ta 
měla roční ztrátu kolem tří miliónů korun. Navíc město muselo všechny potřebné investice a 
opravy platit ze svého. Investice tudíž téměř neprobíhaly a areál upadal. Díky novému 
nájemci se bilance rapidně zlepšila. Nejenže nyní dostáváme nájem, ale zároveň jsme se 
zbavili balvanu potřebných investic do areálu. Ušetřili jsme tak ročně desetimilióny a areál 
vzkvétá.  (Dříve: mínus 3 mil./rok, dnes: plus 6mil./rok) 
 
Vážení, pokud budete mít jakékoliv další dotazy či nejasnosti, velice ráda Vám vše osobně 
objasním. 
 
Se srdečným pozdravem  
 


